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کریمی: با همدلی و 
همرنگی قهرمان شدیم

 zخبر

انتخابی تیم ملی 
تکواندو فروردین 

برگزار می شود
رقابت هــای انتخابــی تیــم ملــی 
تکوانــدوی مردان بــرای حضور در 
مســابقات قهرمانــی آســیا هفتــم 

فروردیــن برگــزار می شــود.
ه  ر و د ششــمین  و  بیســت  
مســابقات تکوانــدوی قهرمانــی 
آسیا روزهای ۲۷ تا ۲۹ اردیبهشت 
مــاه بــه میزبانــی ویتنــام در شــهر 
»دانانگ« برگزار خواهد شد که بر 
همین اســاس و با اعلام ســازمان 
تیم هــای ملی اردوی آماده ســازی 
تیم ملی آقایان پنجم فروردین در 
محل فدراســیون تکواندو شــروع 

می شــود.
ابوالفضل زندی، یاسین ولی زاده، 
مهــدی حاجی موســایی، متیــن 
میرمحمــد بخشــی،  یــی، ا رضا
علــی   ، ی ر بختیــا ســینا  میر ا
خوش روش، میرهاشــم حسینی، 
نــی، ســعید  محمدحســین یزدا
فتحــی، مهران برخــورداری و آرین 
ســلیمی نفــرات دعــوت شــده بــه 
ایــن اردو هســتند کــه بایــد خود را 

بــه تمرینــات برســانند.
 

سرپرست اداره کل 
حقوقی و املاک وزارت 

ورزش منصوب شد
وزیــر ورزش و جوانــان طی حکمی 
سرپرســت اداره کل حقوقــی و 
امــلاک وزارت ورزش و جوانــان 
را منصــوب کــرد.  طبــق حکــم 
کیومــرث هاشــمی وزیــر ورزش 
نــان، رضــا زندی خــواری  و جوا
بــه  عنــوان سرپرســت اداره کل 
حقوقــی و امــلاک وزارت ورزش و 

جوانــان منصــوب شــد.
شــمی  ها مــرث  کیو حکــم  ر  د
خطــاب به رضــا زندی خواری آمده 
اســت: »نظــر به تعهــد و تخصص 
جنابعالــی به  موجب ایــن ابلاغ به  
عنوان سرپرست اداره کل حقوقی 
و امــلاک وزارت ورزش و جوانــان 

منصــوب می شــوید.
امیــد اســت بــا اتــکال بــه خداوند 
متعــال، منویــات مقــام معظــم 
رهبری )مدظله العالی( و تأکیدات 
رئیس جمهور محترم، در راستای 
تحقــق برنامه هــای دولت مردمی 
پیشــبرد  و  ر  لت محــو ا عد و 
اهــداف وزارت ورزش و جوانــان 
بــا هماهنگــی ســایر معاونت هــا، 
مدیــران ســتادی و اســتانی در 
انجــام امور محولــه، موفق و مؤید 

باشــید.«
 

دومین شکست 
یاران اسماعیل نژاد 

در پلی آف ایتالیا 
تیــم والیبــال ورونــا بــا حضــور 
ف  پلــی آ ر  د د  ا عیل نژ ســما ا
ســوپرلیگ ایتالیا شکست خورد.
ورونــا در بازی دوم دور یک  چهارم 
نهایــی ســوپرلیگ والیبــال ایتالیــا 
بــه مصــاف پروجــا رفــت کــه ایــن 
مســابقه بــا پیــروزی ســه بــر یــک 
پروجــا به اتمام رســید. این رقابت 
در چهار ســت و به ترتیب با نتایج 
۲۵ بر ۲۱، ۲۱ بر ۲۵، ۱۶ بر ۲۵ و ۱۵ 
بر ۲۵ به ســود تیم والیبال پروجا، 
یکــی از قدرت هــای ایتالیــا تمــام 
شــد. در بــازی اول هــم تیــم پروجا 
توانسته بود با نتیجه قاطع سه بر 
یک مقابل ورونا به پیروزی برسد. 
امیــن اســماعیل نژاد، ملی پــوش 
والیبــال ایــران که بــرای ورونا توپ 
می زنــد، در بــازی دوم پلــی آف هم 
بــرای تیمــش به میــدان رفت و به 
کســب ۱۲ امتیــاز بســنده کــرد. او 
در ایــن بــازی ۹ امتیــاز از حملــه، 
دو امتیــاز از دفــاع و یــک امتیــاز 
از ســرویس بــرای تیمــش پوئــن 
کســب کــرد امــا عملکرد خــوب او 

مانــع باخــت تیمش نشــد.
در صــورت شکســت  ورونــا در 
بــازی بعــد امیــد صعــودش به دور 
بعــدی ایــن مســابقات از دســت 

خواهــد رفــت.

احمد امین زاده:::

رکورد اصلی ام را در پارالمپیک می زنم

ملی پوش پاراوزنه برداری و قوی ترین ورزشکار این رشته در جهان گفت: 
»من نسبت به دو رقابت قبلی رکورد بیشتر زدم، اما رکورد اصلی ام نبود. در 
واقع رکورد اصلی ام بیشتر از اینها بود و فقط می خواستم پیشرفت کوچکی 
داشته باشم. فشار زیادی در دو رویداد قبلی بر رویم بود و با آمادگی کامل 
شرکت نکردم. ما دو مسابقه فشرده داشتیم و خستگی هنوز در بدن 
بچه  ها بود. ان شاءالله آمادگی کامل را برای پارالمپیک پاریس می گذارم.«

 نوشاد عالمیان :

کاش نگاهمان به ورزش، حرفه ای تر شود

ملی پوش تنیس روی میز ایران نسبت به نداشتن مربی در مسابقات 
سنگاپور با گذاشتن عکسی در صفحه شخصی خود واکنش نشان داد: 
»کاش نگاه کشور ما به ورزش حرفه ای تر شود که از فرصت هایی که به وجود 
می آید به خوبی استفاده کنیم.« نوشاد عالمیان در دور نخست جدول اصلی 
و هدایی در جدول مقدماتی شکست خوردند و حذف شدند. عالمیان حالا 
به دنبال این است از طریق رنکینگ، سهمیه المپیک ۲۰۲۴ پاریس را بگیرد.

وحید مرادی :

دختران والیبالیست چیزی از مردان کم ندارند

 سرپرســت فدراســیون والیبــال با حضــور در تمرینات تیم هــای نوجوانان و 
جوانــان دختــر، گفــت: »دختران هیچ از ســطح والیبال مــردان کم ندارند و 
اگر تیم مردان در ســطح جهان و بزرگســالان یکی از تیم های برتر دنیاســت 
یــا در جوانــان قهرمــان جهان می شــود و در نوجوانان نایــب قهرمان جهان، 
شــما هیــچ از آنهــا کــم نداریــد و تنهــا تلاش و ممارســت نیاز اســت. امید به 

آینــده می توانــد ما را به ســطوح بالاتر برســاند.«

سر بوکسورهای کشورمان در رینگ انتخابی 
المپیک ایتالیا بدون کلاه ماند.

مسابقات جهانی بوکس به میزبانی بوستو 
آرسیتسیو این روزها جنگی تمام عیار در 
ایتالیا به راه انداخته است، در حالی که 
بوکسورهای کشورمان یکی بعد از دیگری از 
رینگ این مسابقات حذف شدند، تنها امید 
بوکس ایران برای تماشای آسمان پاریس 
میثم قشلاقی بوکسور وزن 80 کیلوگرم و 
مسلم مقصودی نمانیده وزن ۷۱ کیلوگرم 
بود که با شکست این دو ملی پوش، امیدها 

ناامید شد.
با اتمام مسابقات سهمیه قاره ای، مسابقات 
جهانی ایتالیا یکی از فرصت های باقیمانده 
برای المپیکی شدن بوکسورهای کشورمان 
بود که با حذف هر ۶ ملی پوش، رینگ ایتالیا 
برای بوکس ایران عایدی نداشت، هرچند که 
با حال و اوضاع بوکس ایران این اتفاق قابل 

پیش بینی بود.
بق  ئیس سا ر ثوری  هندگی حسین  پنا
فدراسیون بوکس این رشته را در شوک فرو 
برد، در ادامه طولانی شدن زمان برگزاری 
انتخابات بوکس، اوضاع این رشته را بدتر 
کرد تا اینکه روح الله حسینی بالاخره صندلی 
ریاست فدراسیون را تحویل گرفت. او در 
بدو آمدنش قول مربی خارجی داد اما جیب 
خالی فدراسیون این اجازه را به او نداد تا 
حسین نهرودی مربی کهنه کار سابق تیم 
ملی هدایت بوکسورها را برعهده بگیرد. 
تیم ملی با نهرودی هم به جایی نرسید 
و نتایج نامطلوب بوکسورها در رینگ 
بازی های آسیایی، باعث شد تا او با اتمام کار 
شاگردانش، در همان هانگژو استعفا بدهد.
بعد از بازی های آسیایی بوکسورها ۲ ماهی 
خانه نشین بودند تا اینکه حسینی بالاخره 
آستین ها را بالا زد و با جذب مربی کوبایی 
به قول خود عمل کرد. مربی کوبایی بالاخره 
آمد ولی آمدنش چیزی را عوض نمی کرد چرا 

که فرصت کوتاه بود و مسابقات انتخابی 
المپیک از رگ گردن به بوکسورها نزدیک تر. 
فونتانا سرمربی جدید تیم ملی کمتر از یک 
ماه فرصت داشت تا شاگردان ایرانی خود 
را برای گرفتن سهمیه المپیک آماده کند، 
سهمیه ای که از همان ابتدا کمی دور از 

دسترس به نظر می آمد.
نیال شه بخش در  نا دا با تصمیم فونتا
وزن ۵۷ کیلوگرم، علی حبیبی نژاد در وزن 
۵۷ کیلوگرم، مسلم مقصودی در وزن ۷۱ 
کیلوگرم، میثم قشلاقی در وزن 80 کیلوگرم، 
پوریا امیری در وزن ۹۲ کیلوگرم و ایمان 
رمضان پور در وزن مثبت ۹۲ کیلوگرم ۶ 
بوکسور انتخاب شده برای مبارزه در رینگ 

انتخابی المپیک بودند.
همه چیز خوب شروع شد، دانیال شه بخش 
اولین چراغ تیم ملی را با برد نایب قهرمان 
المپیک به خوبی روشن کرد اما در ادامه با 
باخت مقابل حریف ترکمنستانی، حذف شد 
تا ستاره تاریخ ساز تیم ملی که چشم همه 
به مشت های او بود، بدون سهمیه به کار 

خود پایان دهد.
همچنین علی حبیبی نژاد با ۲ برد و ۱ باخت، 
مسلم مقصودی با ۲ برد و ۱ باخت و ایمان 
رمضان پور با ۱ برد و ۱ باخت سهمی از رینگ 

ایتالیا نداشتند.
میثم قشلاقی ملقب به تایسون ایرانی 
هم کاری از دستش برنیامد و بعد از ۲ برد 
مقابل بوکسورهای قدرتمند هند و مکزیک، 
سومین مبارزه را به بوکسوری از هلند 
واگذار کرد تا دست او هم به بلیت المپیک 

پاریس نرسد.
 به این ترتیب اولین مأموریت جدی فونتانا 
بدون سهمیه المپیک به پایان رسید، هرچند 
این نتیجه دور از انتظار نبود و او در کمتر از 

یک ماه نمی توانست معجزه کند.
حالا فقط یک فرصت باقی است، مسابقات 
جهانی تایلند که آخرین شانس بوکسورهای 
جامانده از پرواز المپیک پاریس است. 
علی رغم اینکه تیم ملی تا الان موفق به 
گرفتن سهمیه نشده است اما شاید 3 ماه 
باقیمانده فرصت خوبی باشد تا فونتانا 
بتواند برنامه هایش را پیاده کرده و خردادماه 
در رینگ بانکوک بوکس ایران را به المپیک 

پاریس برساند.

  پایان جنگ ایتالیا 
بدون سهمیه برای بوکس ایران

بوکسورها فعلاً 
از پرواز پاریس 

جا ماندند

مربی تیم والیبال بانوان سایپا همدلی، همرنگی 
و بی حاشیه بودن را از دلایل اصلی قهرمانی تیم 
در کنار مدیریت خوب نیلوفر حجتی سرمربی 

تیم دانست.
مرضیه کریمی بعد از کسب عنوان قهرمانی تیم 
سایپا با شکست مهرسان در لیگ برتر والیبال 
زنان، اظهار کرد: »سایپا در فصل گذشته مقام 
سومی را کسب و امسال هم کادر فنی این تیم 
کامل تغییر کرد. از روز اول تیم را با هدف قهرمانی 
بستیم. باید از مسئولان باشگاه تشکر کنم که 
چنین شرایطی را در اختیار سرمربی گذاشتند 
تا بهترین بازیکنان را جذب کند. در سایپا رابطه 
عاطفی بسیار خوبی میان سرمربیان و بازیکنان 
برقرار بود. تمامی تیم های اول تا چهارم لیگ 
برتر به دنبال جذب بازیکنان ما بودند و قبل از 
ما تیم های خود را بسته بودند. بازیکنان ما به 
دلیل رابطه دوستانه و عاطفی که با نیلوفر حجتی 
سرمربی تیم سایپا داشتند، در این تیم ماندند.«
مربی تیم والیبال زنان سایپا عنوان کرد: »گام 
اول قهرمانی ما با جذب بازیکنان خوب، باسابقه 
و بااخلاق کشورمان برداشته شد و بعد از آن 
باشگاه امکانات خوبی همچون تغذیه، اسکان 
و پرداخت به موقع قراردادها را مهیا کرد. 
مشکل مالی نداشتیم اما با رفتن محمدحسن 
محمدزاده مدیرعامل سایپا دیزل مقداری در 
پرداخت ها مشکل پیش آمد ولی بازهم حمایت 

باشگاه از ما خیلی خوب بود.«
وی یادآور شد: »یکی از دلایل قهرمانی تیم 
همدلی و همرنگ بودن ما با هم بود، بسیار 
دوستانه و بی حاشیه بودیم. نیلوفر حجتی به 
دلیل مدیریتی که داشت و البته با وجود بازیکنانی 
بااخلاق، تیم را امسال به خوبی هدایت کرد.«
کریمی خاطرنشان کرد: »در نیم فصل اول با 
شکست سایپا برابر سپاهان، تیم دچار افت 
روحی شدید شد و بازیکنان در حباب روحی 
چند روزه فرو رفتند، چرا که آمادگی ذهنی برای 
باخت را نداشتند اما توانستیم همه چیز را 
خوب مدیریت کنیم. جلسه به جلسه به کیفیت 
قبل برگشتیم. در نیم فصل دوم سپاهان را 

شکست دادیم.
وضعیت بدنی بازیکنان ما بسیار خوب بود و 

آسیب دیدگی نداشتیم. تنها مونا خواجه کلایی 
در تمرینات توپی به دلیل برخورد با یک بازیکن 
آسیب دید. بچه های ما خیلی خوب وزنه می زدند 
و آمادگی بالایی داشتند. در ورزش حرفه ای 
بازیکن دو تا سه ساعت در اختیار تیم است 
و وقتی بازیکن به آن درجه از حرفه ای بودن 
برسد با خواب و تغذیه مناسب می تواند به اوج 
عملکرد برسد. اگر بازیکن از تغذیه و خواب خوب 
برخوردار نباشد به دلیل تخلیه ذخیره انرژی 
آسیب می بیند و بدنش خالی می کند و حتی 

می تواند با از دست دادن عضله مواجه شود.
مربی تیم والیبال زنان سایپا ادامه داد: اما 
بازیکنان ما حرفه ای هستند، هرچند هنوز با 
دنیای حرفه ای والیبال خیلی فاصله داریم و من 
با دیگر بازیکنان ایران مقایسه می کنم و می گویم 
که حرفه ای و از نظر روحی قوی و جنگنده 
هستند. در یکسری مواقع افت ما روحی بود 
نه بدنی و به دلیل دست کم گرفتن حریف 
بود. در نهایت بچه های ما توانستند برگردند و 
امتیازات را جبران کنند و بازی را به نفع خود به 

پایان برسانند.«
او درباره سوم مشترک شدن تیم والیبال زنان 
ذوب آهن اظهار کرد: »ذوب آهن در این فصل 
وضعیت مالی خوبی نداشت و به دلیل وضعیت 
قراردادها مانند فصل های گذشته نبود. در دهه 
80 بازیکن ذوب آهن بودم و ۲ قهرمانی را با این 
تیم تجربه کردم. ذوب آهن در دهه 80 و ۹0 در 
اوج بود. بازیکنانی بودند که فقط برای این تیم 
بازی می کردند اما امسال بسیاری از بازیکنان 
به دلیل مشکلات مالی به سپاهان پیوستند و 

در تیم های دیگر پخش شدند.«
کریمی اضافه کرد: »بسیاری از والیبالیست ها 
در جامعه ما در کنار همسران خود نان آور 
خانواده هستند و بازیکنان مجرد هم به دلیل 
مشکلات مالی نیاز به مبلغ قراردادهایی که 
با باشگاه ها می بندند، دارند و به همین دلیل 
مبلغ قراردادها اهمیت دارد. هر چند تفاوت 
دستمزدها با مردان زیاد است اما امسال شرایط 

بهتری داشتیم.«
او با اشاره به اینکه مهرسان تیم باانگیزه و خوبی 
بود، یادآور شد: »این تیم سرمربی باتجربه ای 
داشت که در شرایط حساس تصمیمات 
خوبی می گرفت. هر چقدر بازیکن جنگنده 
باشد، تجربه جای خود را دارد. در یک جایی 
تجربه بیشتر از انگیزه به درد می خورد. ما از 
بازیکنان باتجربه ای برخورداریم. در بسیاری 
 از تیم ها بازیکنان جوان خیلی خوبی به کار 

گرفته شدند.«

 zگزارش

فاطمه مهدوی
روزنامه نگار

 zگزارش

فائزه زمانی
روزنامه نگار

ذوب آهن در این 
فصل وضعیت 
مالی خوبی نداشت 
و به دلیل وضعیت 
قراردادها مانند 
فصل های گذشته 
نبود. در دهه ۸0 
بازیکن ذوب آهن 
بودم و 2 قهرمانی 
را با این تیم تجربه 
کردم. ذوب آهن 
در دهه ۸0 و 
۹0 در اوج بود. 
بازیکنانی بودند 
که فقط برای این 
تیم بازی می کردند 
اما امسال بسیاری 
از بازیکنان به دلیل 
مشکلات مالی به 
سپاهان پیوستند 
و در تیم های دیگر 
پخش شدند


